



INVESTBANK
البنك الإستثماري

البنك الإستثماري
14/10/2020

هيئة الأوراق المالية
الدائرة الإدارية / الديوان

١٤ تشرين الأول ٢٠٢٠

الرقم التسلسل ٥٠٧٧

الجهة المختصة ١١٣٠٠١٣

5477		INVESTBANK البنك الاستثماري	5477
To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 14/10/2020 Subject : Changing the name of a shareholder			السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2020/10/14 الموضوع: <u>تغيير اسم مساهم</u>
kinldy note that the name the Shreholder of Investbank "Raouf Abu Jaber and Sons Company" has changed to become "the Heirs of Raouf Abu Jaber Company" due to the death of a partner in the Company, Dr. Raouf Saad Abu Jaber, According to the company registration certificate.. Also "Heirs of Raouf Abu Jaber Company " is a member of the Board of Directors of investbank, has provided us with the updated letter of their representation on Investbank Board of Directors Mr. Duraid Akram Jarab.			أرجو اعلامكم بأنه قد تم تغيير اسم المساهم "شركة رؤوف أبو جابر و اولاده " ليصبح "شركة ورثة رؤوف ابو جابر" نظراً لوفاة الشريك الدكتور رؤوف سعد ابو جابر. وحسب شهادة تسجيل الشركة. كما قامت شركة ورثة رؤوف ابو جابر عضو مجلس ادارة لدى البنك الاستثماري بتزويدنا بكتاب التمثيل المحدث في مجلس ادارة البنك الاستثماري ليصبح "شركة ورثة رؤوف ابو جابر ويمثلها السيد/ دريد اكرم جراب".
Kindly accept our highly appreciation and respect Investbank Secretary of the Board : Bassam Hammad			وتفضلوا بقبول فائق الاحترام... البنك الاستثماري امين سر مجلس الادارة : بسام حماد